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Zápis z kolegia děkana ze dne 15. 11. 2022 

 

Přítomni: dr. Pětová, dr. Jeníčková, dr. Seidlová Málková, dr. Holeček, dr. Tuček, dr. Vrabec, 

Mgr. Strnad, dr. Zika, P. Černochová 

Přítomni distančně: prof. Novotný 

Omluveni: doc. Holmerová 

 

Body: 

1/ Info děkanky 
a) „Okupační stávka“ – stávka probíhá dle programu. S přespáváním na fakultě však 

vedení nesouhlasí. 
 

b) RKR – na zasedání dne 7. 11. 2022 byli představeni noví kolegové: 
-  kancléřka Mgr. Petra Štanclová 
-  ředitelka KaM -  Mgr. Miroslava Hurdová 
- ředitel UVT – Ing. Marek Kalika, Ph.D. 
-  ombudsmanka – Dr. Kateřina Šámalová  
 
 

c) Kulatý stůl ad pedagogické dovednosti – do 15. 12. nominovat jednoho zástupce 
FHS do pracovní skupiny Rozvoje pedagogických dovedností akademických 
pracovníků a doktorandů na UK. 
 
Do pracovní skupiny Hodnocení vyučujících studenty nominovat jednoho 
akademika a jednoho studenta. 

 
 

2/  Informace  z jednotlivých agend: 
Tajemník fakulty, Mgr. Strnad, informoval o dnešním setkání tajemníků na RUK.  Byly 
projednány novinky v operačním programu Jana Amose Komenského. 
Univerzity by z MŠMT měly dostat navíc 1,3 mld. z rozpočtu, pro UK by to bylo cca 20%. 
Tato částka by měla sloužit k dorovnání růstu cen energií a k částečnému pokrytí 
zvýšených nákladů spojených s inflací. 
Doktorská stipendia by měla být 1,2 násobek min. mzdy, měli by ho dostávat nově 
nastupující doktorandi. 
 



 

 

 

Děkanka podala bližší informace o nominacích do dvou pracovních skupin – Pro doktorská 
studia a pro Hodnocení vědy – obě pracovní skupiny budou sedmičlenné.  
Zastoupení: 2 členové pro lékařské obory, 2 členové za přírodovědné obory a 3 členové za 
humanitní a společenskovědné obory - společná nominační listina za 3 fakulty. 
Za FHS jsou nominováni: 
věda – doc. PhDr. Gabriela Seidlová Málková, Ph.D. 
za doktorská studia – prof. PhDr. Zdeněk R. Nešpor, Ph.D. 
 
Proděkanka pro doktorská studia dr. Jeníčková informovala o poradě proděkanů: 
- reforma Ph.D. se stále se vyvíjí – účinnost je plánována od r. 2024, resp. Akademický rok 
2024-2025 
- probíhá hodnocení jednotlivých SP – aktuálně probíhá sběr požadavků z fakult 
 
Proděkan pro informační systémy dr. Holeček informoval o probíhající reformě SIS. Byl 
ukončen sběr dat na FHS, jednání s CePIT budou pokračovat za měsíc. 
V lednu 2023 proběhne na fakultě Den otevřených dveří. Věnujeme pozornost spolupráci se 
středními školami. 
 
Proděkanka pro vědu a výzkum dr. Seidlová Málková informovala o soutěži GAUK. Do soutěže 
bylo odesláno 23 projektů, jeden projekt nebyl do soutěže schválen. Agendu převzala Eva 
Benešovská. 
Dále dr. Seidlová Málková informovala o dočerpání prostředků Cooperatio. 
Agendu Cooperatio převzal nový referent na VaV, Mgr. Martin Mišúr , Ph. D. 
 
Proděkan pro habilitační a jmenovací řízení prof. Novotný informoval, že červnu 2024 končí 
platnost akreditace pro jmenovací řízení v oboru filosofie.  
 
28. 11. od 10 hodin proběhne na RUK setkání formou kulatého stolu pořádané v souvislosti 
s nově vzniklými opařeními děkanů a ředitelů navazujícími na Opatření rektora č. 28/2021. 
 
 

3/ Výhled akreditací v r. 2023 
 

4/ Kontrolní zpráva o institucionální akreditaci 
Proděkanka pro doktorská studia dr. Jeníčková informovala o plánu habilitací a 
klíčových osobách. 
 

5/ Termín a program VR FHS UK 
Probíhá jednání o termínu v prosinci – je třeba kvorum kvůli habilitaci J. Bierhanzla 
 

6/ Připomínky k dokumentu k pedagogickým dovednostem 
 

7/ Vyhodnocení institucionálního plánu 
 

 



 

 

 

8/ Termín vánočního setkání: 
v úvahu přichází 21. nebo 22. prosince, bude upřesněno. 

9/ Program výjezdního kolegia 9. – 10. prosince: 
body programu zasílat e-mailem, dle zaslaných bodů připravíme harmonogram. 
 
 

Různé: 

Děkanka se zúčastní oslav 17. listopadu na Albertově. 

4. 12. se na FHS bude natáčet udílení cen Česká hlava. 

V neděli 11. 12. proběhne na FHS turnaj akademické šermířské ligy. 

 

 

Zapsala: Pavla Černochová 

 

 

 


